
Posvet predsednikov osnovnih
organizacij zveze sindikatov

Dclovnega posveta predsednikov OO
ZS v naši obcini. ki je bil 20. scptembra
tejja lcta, sta se udeležila Stane Droljc,
prcdsednik IS SOb in Ladimir Brolih,
član predsedstva RS ZSS.

»Čeprav ob polletnih obračunih niso
bile izkazanc izgube v OZD s področja
gospodarstva, doseženi rezuJJati niso
spodbudni«. je poročal Stane Droljc. Ko
je nizal podatke o industrijski proizvod-
nji. stopnji akumulacije. izvozu in uvozu.
je opozoril, da imajo OZD. ki so v prete-
klosti zanemarile razvoj in prodor na tuji
trg, večje težave.

Združeno delo potrebuje kvalitetne
strokovno usposobljene kadre v proiz-
vodnji in na vodilnih delovnih mestih. Na
to dejstvo pogosto pozabljamo.

Tudi v negospodarstvu, na področju
družbenih dejavnostt se problemi zao-
strujejo. primanjkuje sredstev za izvaja-
nje sprejetih programov, za izplačilo
osebnih dohodkov.

Osrednja točka tokratnega posveta je
bila namenjena obravnavi sprejetih
usnieritev razširjene seje Republiškega
sveta z dne 24. 6. tega leta in operativne-
ga programa delovanja ZS na vseh nivo-
jih. Ladimir Brolih je sindikalne aktiviste
seznanil tudi z zahtevami in predlogi za
razbremenitev dohodka in OD. ki jih je
sprejelo predsedstvo RS na 34. seji. dan
pred posvetom.

To sejo je ocenil kot prelomno. »saj
smo v sindikatu prešli od besed. stališč in
opredelitev do konkretnih zahtev.« je
.dejal. Osebni dohodki ne morejo biti
izključno tisti. ki nosijo vse breme stabili-
zacije. Sindikati zato zahtevamo, da se
resno pristopi k razbremenitvi gospodar-
stva in OD delavcev. Zahtevamo. da se
uveljavi najnižji OD v višini 453.000 din
in zajamčeni OD v višini 320.000 din.

Predsedstvo Republiškega sveta terja

od izvršnega sveta Skupščine SRS^ da
zagotovi vsuj 20% nižje prispcvkc za
SLO in DS. ukinitev republiškega davka
iz OD in da sproži akcijo za znižanje
občinskih davkov. Vrsta pobud. predlo-
gov in zahtev predsedstva sc nanaša na
nekatere prispevke. ki jih plačujc združc-
no delo: odpravi naj se zakonska obvez-
nost združevanja sredstev za letališko in
luško infrastrukturo in uveljavi intereMio
združevanje. Zagotovitije treba enako-
merno obremenitev gospodarskih sub-
jektov s prispevki za pospeševanje gc-
spodarsko manj razvitih SR in SAP Ki»-
sovo. v bodoče pa znianjšati globalnc
obveznosti za te namene in uveljaviti si-
stem učinkovitega nadzora nad porabo
teh sredstev.

Proračunska in izvenproračunska po-
raba se morata zmanjšati. prav lako cari-
ne in izvozne dajatve, zni^a davek za
gradbeni in izolacijski material ter za iz-
delke široke potrošnje, je poročai tov.
Brolih.

Predsedstvo republiškega sveta je
sprejelo tudi vrsto predlogov za ublažitev
pritiska na življenjski stahdard dclavcev.
Med njimi velja omeniti zahtevo. da se
tudi po 1. 10. zagotovijo kompenzacije za
osnovna živila. da pekarne zagotovijo za-
dostne količine kruha iz moke tipa 850 in
500. z reformo zdravstvenega varstva pa
naj bi ukinili sedanji sistem participacije.

V razpravi so predsedniki osnovnih or-
ganizacij opozorili na izredno perečo
problematiko na področju družbenih de-
javnosti. na odgovornost poslovodnih
struktur OZD za rezultate poslovanja.
na zaposlovanje in stimulativno nagraje-
vanje strokovnjakov, kot nujnost pa iz-
postavili usposabljanje lastnih strokovnih
kadrov za vodilna mesta, s čimer bi zago-
tovili kontinuirano izvajanje sprejetih
razvojnih usmeritev in pianov OZD.


